
Zápisnica z Výročnej členskej schôdze Klubu chovateľov kólií a šeltií

13.04.2024, reštaurácia Biela labuť, Lučenec

1. Privítanie členov klubu na Výročnej členskej schôdzi tajomníčkou klubu Mgr. Janou Brossmannovou.

2. Prezentácia prítomných členov na členskej schôdzi: Prítomní: 29 členovia, Nahlásení: 32 členovia, Neprítomní: 4 

členovia, ktorí sa za svoju neprítomnosť ospravedlnili, vrátane p. Gatialovej. 

3. Privítanie členov a predloženie správy predsedom KCHKŠ - MVDr. Miroslavom Petríkom.

4. Za skrutátorov boli navrhnutí Patrícia Penevová a Emma Kisty. S návrhom určenia skrutátorov súhlasí 29 

členov, proti - 0, zdržali sa - 0.

5. Za zapisovateľku bola navrhnutá Sofia Petríková a za overovateľky zápisnice boli navrhnuté MVDr. Katarína 

Sabolová a Mgr. Jana Brossmannová (za – 29, proti – 0, zdržalo sa – 0).

6. Prečítanie návrhu programu schôdze tajomníčkou klubu Mgr. Janou Brossmannovou. S návrhom programu 

súhlasí 29 členov, proti - 0, zdržali sa - 0.

7. Vzhľadom na neprítomnosť poradkyne chovu šeltií / ekonómky pani Gatialovej, správy o chove šeltií a správy 

ohľadom hospodárenia klubu za posledné 4 roky boli vystavené k nahliadnutiu počas celého trvania Výročnej 

členskej schôdze, správy poradcu chovu sú na webovej stránke klubu.

8. Predseda Klubu - MVDr. Miroslav Petrík podal správu o činnosti KCHKŠ za roky 2020 - 2024.

9. Správa od tajomníčky KCHKŠ Mgr. Jany Brossmannovej. 

10. Správu o chove dlhosrstých a krátkosrstých kólií predložila poradkyňa chovu kólií MVDr. Stanislava 

Zubrická. Informovala, že všetky správy poradcu chovu za posledné 4 roky budú k dispozícií k nahliadnutiu na 

klubovom webe do 2 týždňov od konania schôdze.

11. Predstavenie jednotlivých kandidátov na funkcie do výboru a kontrolnej a revíznej komisie klubu a vysvetlenie 

spôsobu volieb. Prezentovalo sa 10 z 11 kandidátov. 1 kandidát nebol na schôdzi prítomní.

12. Voľby členov výboru klubu a členov kontrolnej a revíznej komisie klubu:

a. voľba predsedu - kandidát MVDr. Miroslav Petrík – 29 hlasov

Na základe výsledkov hlasovania sa predsedom klubu stal MVDr. Miroslav Petrík.

b. voľba tajomníka - kandidát Mgr. Jana Brossmannová – 29 hlasov

Na základe výsledkov hlasovania sa tajomníkom klubu stala Mgr. Jana Bossmannová.

c. voľba pokladníka - kandidát Andrea Gatialová - 29 hlasov

Na základe výsledkov hlasovania sa pokladníkom stala Andrea Gatialová.

c. voľba poradca chovu šeltií - kandidát Andrea Gatialová - 29 hlasov

Na základe výsledkov hlasovania sa poradcom chovu šeltií stala Andrea Gatialová.

d. voľba poradcu chovu dlhosrstých a krátkosrstých kólií - kandidát MVDr. Stanislava Zubrická – 29 

hlasov

Na základe výsledkov hlasovania sa poradcom chovu DK a KK stala MVDr. Stanislava Zubrická.

e. voľba členov výboru:

MUDr. Rudolf Pokorný – 29 hlasov,

MVDr. Katarína Sabolová – 29 hlasov,

Ing. Peter Suvák –  29 hlasov.

Navrhnutí kandidáti sa na základe výsledkov hlasovania stali členmi výboru.

f. voľby predsedu a členov kontrolnej a revíznej komisie – kandidáti:

Mgr. Eleonóra Hudecová – 27 hlasov,

Dárius Bryndza - 24 hlasov,



Mgr. Petra Horňáková - 20 hlasov,

Martin Papay – 15 hlasov.

Na základe výsledkov hlasovania sa členmi kontrolnej a revíznej komisie stali: Mgr. Eleonóra Hudecová, 

Dárius Bryndza a Mgr. Petra Horňáková. 

Hlasovanie volieb prebehlo v tajných voľbách.

13. Diskusia:  

a. Návrh do diskusie od Mgr. Jany Brossmannovej ohľadom prehodnotenia organizovania súťaže TOP 

PES, resp. rozhodnutie o jej zrušení alebo ponechaní.

b. Prebehla voľná diskusia medzi prítomnými členmi ohľadom daného návrhu, zmien v tejto súťaži a 

športovej sekcie súťaže TOP PES, hľadanie možnej náhrady pre motiváciu členov v zmysle udeľovania 

titulu Klubového šampióna a Klubového športového šampióna. Dôvody a argumenty pre zrušenie TOP 

PSA zahrňovali nespravodlivé bodovanie a ohodnotenie výstavných jednotlivcov v porovnaní so športovými 

jednotlivcami v súťaži TOP PES, namáhavé a zdĺhavé počítanie, resp. kontrola bodov jednotlivcom. 

c. Diskusia viedla k týmto záverom:

A. Návrh ohľadom zrušenia výstavnej sekcie súťaže TOP PES (za – 22, proti – 2, zdržalo sa – 5).

B. Návrh ohľadom zachovania podpory športovej aktivity členov (za – 23, proti – 3, zdržalo sa – 3). 

Následne sa členovia zhodli a odsúhlasili, že Pracovná skupina pre šport a výcvik vypracuje 

systém na odmeňovanie športovcov. Bola na to stanovená lehota 90 dní, do ktorej ho Pracovná 

skupina musí odovzdať Výboru klubu, ktorý ho uverejní na webovej stránke klubu za účelom 

pripomienkovania členom klubu a následne rozhodne o ďalšom formáte športovej súťaže klubu.  

13. Poďakovanie prítomným a ukončenie schôdze.

14. Odovzdávanie ocenení za TOP PSA 2020 - 2023 sa uskutočnilo pred schôdzou.

Zapísala: Sofia Petríková

Overovatelia: MVDr. Katarína Sabolová

Mgr. Jana Brossmannová

V Lučenci, dňa 13.04.2024


